
Saksprotokoll i Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne -
12.02.2014
I samband med møtet 10.01.2014, sendte Tore Svane ut førespurnad til medlemsorganisasjonane i FFO 
om dei hadde nokre innspel til Bybanen AS og Bybanen Utvikling. To slike innspel har kome. 

Vedtak
Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne ønskjer å sende dei to innspela frå FFO vidare, frå rådet. 
Innspela vert sendt ut til rådsmedlemane til orientering med frist for tilbakemeldingar den 5. mars. Dersom 
rådet kan stå bak innspela vert dei vidaresendt frå rådet kort tid etter fristen.

Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne vedtek å godkjenne møtebok frå 10.01.2014.


